
 
 
 

 
 
 
 

 
Zápis Valná hromada AVOK – Ž 

Středa - 3. dubna 2024, 10:00 – Městská sportovní hala, Přerov (ul. Petřivalského) 

Přítomni: M. Gerža (VK Brno), R. Wiesner (VK Královo Pole), J. Zaoral (Frýdek-Místek), M. Matula (TJ 
Ostrava), M. Čada (Prostějov), O. Foltýn (Olymp Praha), J. Zemánek (VK UP Olomouc), M. Oborný (Šternberk), 
O. Friedl (Přerov), J. Veselý (Liberec) – online 

Hosté: M. Pakosta (ČVS) – online, L. Kozáček (ČVS), V. Tabara (KRK ČVS), R. Vlček (Přerov), E. Nezhoda (VK 
Královo Pole), A. Novák (Prostějov) 

 

1) Úvod 
 
1.1. M. Gerža nechává hlasovat o schválení programu Valné hormady AVOK-Ž. 
Pro: 10, Proti: 0, Zdržel: 0. 
Program valné hromady byl schválen beze změn.  

 
2) Volba předsedy AVOK-Ž 

 
M. Gerža shrnul uplynulé volební období a uvedl body, které je potřeba řešit do budoucna.  

 
2.1. M. Čada navrhuje M. Geržu na předsedu AVOK-Ž. 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel: 1 
M. Gerža byl zvolen předsedou AVOK-Ž na další funkční období. 

 
3) Volba místopředsedů AVOK-Ž 

 
3.1. M. Gerža navrhuje M. Čada na místopředsedu AVOK-Ž.  
Pro: 8 Proti: Zdržel se: 2 
M. Čada byl zvolen místopředsedou AVOK-Ž na další funkční období. 

 
3.2. M. Gerža navrhuje R. Wiesenera na místopředsedu AVOK-Ž.  
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 
R. Wiesner byl zvolen místopředsedou AVOK-Ž na další funkční období. 

 
Úkol pro L. Kozáčka informovat statutární orgán ČVS o usneseních 2.1., 3.1. a 3.2. a zároveň požádat o 
aktualizaci v adresáři ČVS. 
Termín: ihned. 
 

4) Volba delegáta AVOK-Ž na Valnou hromadu ČVS.  
 

4.1. M. Gerža navrhuje O. Foltýna jako delegáta na Valnou hromadu za AVOK-Ž. 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 
O. Foltýn byl zvolen delegátem za AVOK-Ž na Valnou hromadu ČVS.   



 
 
 

 
 
 
 

 
Úkol pro L. Kozáčka informovat statutární orgán ČVS o usnesení 4.1.  
Termín: ihned. 
 

5) Sportovní kalendář EX-Ž, ČP-Ž 2024/25 
 
5.1. Návrh M. Gerži o předloženém Sportovním kalendář EX-Ž 2024/25 
Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 1 
Návrh Sportovního kalendáře byl přijat. 

 
Úkol pro L. Kozáčka informovat STK ČVS o usnesení 5.1. 
Termín: ihned. 
 

5.2. AVOK-Ž navrhuje a požaduje, aby pro utkání baráže byly naplněny podmínky sportovní haly ve 
stejném rozsahu na EX-Ž.  
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0  
Návrh byl přijat.  

 
Úkol pro L. Kozáčka informovat STK ČVS o usnesení 5.2. 
Termín: ihned. 
 
5.3. M. Gerža navrhuje hlasovat o formátu Českého poháru žen:  
 
a) Varianta - Final Four  
- čtvrtfinále na dvě utkání a při shodě zlatý set 
Pro: 4, Proti: 5, Zdržel 1 
Návrh nebyl přijat. 
 
b) Varianta - Superfinále  
Čtvrtfinále a semifinále na dvě utkání a při shodě zlatý set 
Pro: 3, Proti: 4, Zdrželi se: 3 
Návrh nebyl přijat.  
 
Čtvrtfinále na jeden a semifinále na dvě utkání a při shodě zlatý set 
Pro: 5, Proti: 1, Zdrželi se: 4 
Návrh nebyl přijat.  
 
Čtvrtfinále na jedno a semifinále na jedno utkání.  
Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 3 
Návrh byl přijat.  
 
Poražení semifinalisté obdrží diplom za 3. místo a medaile. 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat.  
 



 
 
 

 
 
 
 

Úkol pro L. Kozáčka informovat STK ČVS o usneseních 5.3. 
Termín: ihned. 
 

5.4. AVOK-Ž navrhuje doplnění Rozpisu soutěže o následující body: 

- Doplnění hracích dní na všechny dny (vč. neděle) 
- Povinný rozměr reklamních panelů 3x1 m (bez výjimky) 

Úkol pro L. Kozáčka informovat STK ČVS o usnesení 5.4. 
Termín: ihned. 
 
 

6) Problematika mládežnických soutěží  
 
R. Wiesner okomentoval předložené materiály.  
 
AVOK-Ž schvaluje předložený materiál jako doporučení AVOK-Ž pro přípravu mládežnických soutěží v sezóně 
2024/25, který bude předložen STK ČVS.  
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 (pozn. v daný moment bylo přítomno pouze 9 oprávněných hlasujících). 
Návrh byl přijat. 
 
Úkol R. Wiesner dopracuje předložené materiály a následně L. Kozáček předá STK ČVS.  
Termín: ihned. 
 

7) Různé 
 
M. Matula požaduje, aby materiály pro marketingové materiály byly posílány i emailem (nejen whats up). 
 
M. Matula nabízí prostory pro trenérské školení na finálové turnaje mládežnických EX-Ž.  
 
J. Zaoral se dotázal na projednávání problematiky AVOK-Ž na Výboru ČVS.  
 
V. Tabara potvrdil, že problematika AVOK-Ž je pravidelně na Výboru ČVS řešena a probírána.  
 
R. Wiesner připomněl svůj úkol problematiky transferových hráček, o kterém bude informovat na dalších 
jednáních.  
 
V. Tabara poděkoval za účast na zasedání AVOK-Ž. Upozorňuje na správné formálně administrativní 
názvosloví Valná hromada místo Zasedání. Zároveň upozorňuje na potřebu formální precizace usnesení.  
 

8) Závěr 
 

 
Zapsal: L. Kozáček 
Kontrola: M. Matula 
Schválil: M. Gerža 



 
 
 

 
 
 
 

 


